
Domnīcas PROVIDUS diskusija – kā mazināt
pašvaldību iedzīvotāju pilsonisko apātiju?

10.novembrī domnīca PROVIDUS rīko diskusiju par to, kā mazināt pašvaldību
iedzīvotāju pilsonisko apātiju.
 
Apstiprinātie dalībnieki:

Aivars Okmanis, Bauskas novada domes priekšsēdētājs;
Arvīds Kucins, Augšdaugavas novada domes priekšsēdētājs;
Ārijs Vucāns, Preiļu novada domes priekšsēdētājs;
Kristīne Bērziņa, Centrālās vēlēšanu komisijas priekšsēdētāja
Līga Stafecka, Providus pētniece pašvaldību jautājumos;
Sergejs Maksimovs, Balvu novada domes priekšsēdētājs.

Diskusiju un pasākumu vadīs Āris Adlers, Eiropas vietējās attistības un informācijas
asociācijas valdes loceklis.
 
Pasākuma plāns:
1) 10:00-10:05 Ievadruna (Inga Goldberga, Saeimas Valsts pārvaldes un pašvaldības
komisijas priekšsēdētāja).
2) 10:05-10:25 Pēcvēlēšanu sabiedriskās domas aptauju rezultātu prezentācija - Iveta
Kažoka, domnīcas Providus vadītāja;
3) 10:25-12:00 Moderēta diskusija ar dalībniekiem un klātesošajiem deputātiem.
 



Diskusijas mērķi:
1) Apspriest iemeslus zemajai līdzdalībai 2021.gada jūnija pašvaldību vēlēšanās;
2) Diskutēt par to, vai jaunajā pašvaldību likumprojektā paredzētās iedzīvotāju
iesaistes iespējas (līdzdalības budžets, iedzīvotāju padomes, kolektīvie iesniegumi,
pašvaldību referendumi) varētu vairāk ieinteresēt iedzīvotājus par savas pašvaldības
darbu. Kā pašvaldībām iesaistīt iedzīvotājus jau šobrīd, bez gaidīšanas uz jauno
likumu?
 
Diskusijas tiešraide būs pieejama domnīcas PROVIDUS Facebook lapā.
 
Diskusija tiek rīkota ar Sabiedrības integrācijas fonda finansiālu atbalstu no Latvijas
valsts budžeta līdzekļiem projekta "Interešu aizstāvība demokrātijas un pārvaldes
kvalitātes spēcināšanai" ietvaros un ar Fridriha Eberta fonda finansiālu atbalstu. Par
pasākumu atbild Sabiedriskās politikas centrs PROVIDUS.

https://www.facebook.com/events/316362556587015/?active_tab=discussion

